
Dagsorden for skolebestyrelsesmøder på Bryrup Skole 

Dato: 24. februar 2025  Tid: 18.30 – 21.00 

Skolebestyrelsen: 

Formand:   Pernille Eckhoff Nybo 

Næstformand:  Rikke Steensgaard 

Forældre:    

Matilde Fly Bang 

Peter Hjeds 

Stefan Arum  

Bjarnov Nesheim 

Stine Rytter Bengtsson 

Mette Haarup Udengaard Urup 

Personale:  Kirsten Bjørnkjær Brian Bendiksen Jensen  

Elever:  Simon Byrialsen David Alexander Kowalewski 

Ledelsen:  Karen Henriette Jessen 

  Thomas Jensen 

  Susie Berg 

Evt. afbud: Thomas Jensen, Kirsten Bjørnkjær. Rasmus 8B var i stedet for David. 

Tid  Punkt  Formål med punktet Referat  
18.30 Tjek ind Få tømt hovedet og plads til en ny 

dagsorden 

 

18.35 Godkendelse af 

dagsorden 

At sikre klarhed omkring 

dagsordenen 

Ingen kommentarer 

18.40 Økonomi 

Budget 2025 

Skolebestyrelsen skal have indblik 

i skolens økonomi og budgettet 

for 2025. 

Personalegruppen og MED har 

forholdt sig til budget 2025. Deres 

in put tages med ind i dette 

møde. 

Der gives et billede af 

personalesituationen i det 

kommende skoleår. 

Karen orienterer. 

Skolen ser ind i at få 

to små klasser på 

flere årgang. Vi har 

fortsat har en del 

store klasser på de 

øvrige årgange. Med 

den tildelingsmodel 

der er pt betyder det 

at skolens økonomi 

presses. 

Skolebestyrelsen 

bakker op om, at der 

ansættes, sådan at 

undervisningen kan 

dækkes samtidig med 

at skolen kigger efter 



steder vi kan spare 

for at få budgettet til 

at hænge sammen. 

19.10 Brainstorm til, hvordan 

vil vi øge 

forældreengagement 

Et af skolebestyrelsens 

fokusområder er at øge 

engagementet fra forældre til 

skolen. 

Pernille og Karen laver en proces 

med ideer. 

Målet er ideopsamling og, hvis det 

er muligt udvælgelse 

Der brainstormes i 

grupper og samles op 

på idéerne i 

fællesskab. Vi 

arbejder videre ed 

’forældreengagement’ 

på et 

skolebestyrelsesmøde 

i løbet af skoleåret. 

19.50 Skoleudviklingssamtalen 

05. marts kl. 10.30 – 

12.00 på rådhuset 

Orientering omkring 

skoleudviklingssamtalen. 

Vi har fået lov til at være en af de 

to skoler, som får en repræsentant 

med fra skolebestyrelsen. 

Hvad foregår der ved en 

skoleudviklingssamtale. 

Hvad skete der ved 

skoleudviklingssamtalen sidste år. 

 

Pernille deltager. Man 

kan finde skolens 

aftalenotat fra 2024 

på skolens 

hjemmeside. Pernilles 

stemme skal skabe 

blik for at forældrene 

i Bryrup gerne vil 

have øgede 

muligheder for 

deltagelse i skolens 

hverdag. 

20.00 Nyt fra 

Formand 

Ledelsen 

Personale 

Elevråd 

 Intet til referat 

20.15 Evt.   

20.25 Evaluering af mødet og 

godkendelse af referat 

Vi kan justere til ved kommende 

møder og samler op med 

hinanden, inden vi skilles. 

Kan referat godkendes ved mødet, 

kan det sendes hurtige ud og 

dermed have mere aktualitet, når 

vi lægger det ud. 

 

 


